

MINIMUMLONEN 01/07/2025

Op 1 juli 2025 worden de minimumlonen verhoogd met 2,72% (indexering).

Nationaal	16,3958 €
Antwerpen	16,3958 €
Brabant	16,3958 €
Charleroi/Centre/Henegouwen/Mons: de eerste 6 maanden	16,3958 €
Charleroi/Centre/Henegouwen /Mons: vanaf 6 maanden	16,3958 €
Luik & Luxemburg: eerste 6 maanden	16,3958 €
Luik & Luxemburg: vanaf 6 maanden	16,3958 €
Limburg	16,3958 €
Namen	16,3958 €
Oost-Vlaanderen Kl. 1	16,3958 €
Oost-Vlaanderen Kl. 2	16,6127 €
Oost-Vlaanderen Kl. 3	16,8221 €
Oost-Vlaanderen Kl. 4	17,1016 €
Oost-Vlaanderen Kl. 5	17,3815 €
Oost-Vlaanderen Kl. 6	17,8001 €
Oost-Vlaanderen Kl. 7	18,2194 €
Oost-Vlaanderen Kl. 8	18,7791 €
Oost-Vlaanderen Kl. 9	19,1970 €

Oost-Vlaanderen Kl. 10	19,6870 €
Oost-Vlaanderen Kl. 11	20,1749 €
West-Vlaanderen Kl. 1	16,3958 €
West-Vlaanderen Kl. 2	16,5407 €
West-Vlaanderen Kl. 3	16,7484 €
West-Vlaanderen Kl. 4	17,0266 €
West-Vlaanderen Kl. 5	17,3054 €
West-Vlaanderen Kl. 6	17,7231 €
West-Vlaanderen Kl. 7	18,1396 €
West-Vlaanderen Kl. 8	18,6959 €
West-Vlaanderen Kl. 9	19,1120 €
West-Vlaanderen Kl. 10	19,5999 €
West-Vlaanderen: Kl. 11	20,0866 €